
Leerlingenraad 

Datum:  

Vrijdag 19/10/2018  

Wie is er aanwezig:  

 A B 

1 Arne Vincent 

2 Carlotta Fébe 

3 Juliette Rares 

4 Analisa Lars 

5 Ramzi Nisa 

6 Ayan Aafke 

 

- Secretaris: Rozemarijn 6A    - Juf Inge 

- Voorzitter: Amelia 6A     - Juf Caroline  

Vraag van de maand:  

- Wat vinden jullie positief in de speelplaatswerking (speelhuisje, nieuwe afspraken, wisselen van 

speelplek,...)? Wat zouden jullie nog anders willen? 

- Variarondje  

Bevindingen van de leerlingen:  

 

GOED 

- Toffe speelplaats, zeker met het nieuwe deel  

- Super leuk op de speeltuin 

- Speelhuis is leuk 

- Leuk om bakken te gaan halen 

- Leuk om samen te spelen met speelgoed 

- Speeltuin is leuk 

- Speelgoed is leuk 



- Basketbalveld is leuk 

- School heeft leukere dingen 

- Dat je niet mag voetballen in de speeltuin 

SLECHT 

- Te veel zand wienig gras op de speelplaats 

- Voor kleine kinderen is het eng om bij de grote kinderen bakken te gaan halen 

- Veel ruzie om de balen 

- Boomschorsplaats is te druk en sommigen krijgen oorpijn 

- Klein doolhof 

- Met iedereen spelen 

- Een klein voetbalveld 

- Op de ping pon tafel met de handen spelen mag niet meer 

- Een te groot basketbalveld  

- Dat er maar 1 voetbalveld is 

- Plastice diablo's want die zijn te slap 

- Dat je niet mag voetballen in de speeltuin 

- Dat juffen boos worden en dat je dan op de rode stip moet gaan staan als je tegen het hek in de 

speeltuin leunt of er bij zit  

 

Wanneer komen we opnieuw samen? 

De leerlingenraad gaat opnieuw door op vrijdag 09/11/2018 omstreeks 13:00 uur in de flexklas.  

 

Volgend agendapunt:  

Op de leerlingenraad van 09/11/2018 wordt het volgende punt besproken: “Wat vonden jullie reeds 

goed of minder goed over het buddy-project?” 


